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Abstract (en)
[origin: TW201716653A] The invention relates to a card clothing wire (1) for use on drums in cards, consisting of a root (2) and a blade (3) having an
overall height of the wire (h1) of 1.5 mm to 5 mm, wherein the blade (3) is provided with teeth (4) having a tooth depth (h6) of 0.35 mm to 1.0 mm,
and having a tooth pitch (p) of 1.5 mm to 3 mm and the teeth (4) have a tip surface (7), a back surface (8) having a back angle ([gamma]), and a
tooth face surface. The back angle ([gamma]) is 40 DEG to 20 DEG and each tooth (4) has a first tip (5) and a second tip (6) and the tip surface (7)
has at least one elevation (9).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Garniturdraht (1) zur Verwendung auf Trommeln in Karden bestehend aus einem Fuss (2) und einem Blatt (3) mit
einer Gesamthöhe des Drahtes (h 1 ) von 1.5 mm bis 5 mm, wobei das Blatt (3) mit Zähnen (4) mit einer Zahntiefe (h 6 ) von 0.35 mm bis 1.0 mm
versehen ist und eine Zahnteilung (p) von 1.5 mm bis 3 mm aufweist und die Zähne (4) eine Spitzenfläche (7), eine Zahnrückenfläche (8) mit einem
Rückenwinkel (³) und eine Zahnbrustfläche aufweisen. Der Rückenwinkel (³) beträgt 40° bis 20° und jeder Zahn (4) weist eine erste Spitze (5) und
eine zweite Spitze (6) und die Spitzenfläche (7) zumindest eine Erhebung (9) auf.
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